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 מנהלהעד ווהפרוטוקול  -אופק 

שי    ראובן חורש,דקלה גבע,  שימול,-בןלביא סול  , טלי בהט יפעת סולל, יהודה טלמון,  - יו"ר: נוכחים

 .מנכ"ל - חכים-תום דרומי אפרת פרימן,אלון, 

 . יןדגן לו :חסר

 :סדר היום

 . שוטפים עדכונים .1

 תמצית הדיון: 

 : עדכונים .1

 המתקיימת לקראת אסיפת החברים השנתית תום הציג לחברי הועד את סדר היום -

 .7.12.2022 -ב

 חברי הועד העבירו מספר דגשים להוספה לעדכון החברים.  -

 יפעת מבקשת להוסיף הצגה של המבנה הארגוני לעניין המודל הדמוקרטי של אופק -

 .לפיתוח המודל הדמוקרטיהמעוניינים להצטרף לפורום דיון והזמנת החברים 

 חברים.  550- עד כה כ נרשמולאסיפה  -

 של אופק. ממשק המשתמש הראשוני של האפליקציהתום הציג לחברי הועד את   -

 "דסקטופ" )מחשבממשק המשתמש הראשוני לתצוגת תום הציג לחברי הועד את   -

 שולחני(.

 .הגרסה הראשונה תהיה רק בשפה העברית -

 .7.12 -תום יעביר לחברי הועד את המצגת האסיפה הסופית לפני ה -

 : TCSבפיתוח והקמת המערכת מול הועד קיבל עדכון בהתקדמות  -

o  בחודשיים הקרובים אופק ו- TCS   ,משלימות את האפיון לכל התהליכים

 באופן מפורט. 

o  נוספים חודשים 3 -כלאחר TCS  צפויה להעביר אלינו את המערכת בהתאם

 לאפיון לצורך בדיקות. 

קים הקואופרטיבים שנערך אגוד הבנ כנס יפעת ויהודה עדכנו את חברי הועד על  -

הנסיעה נועדה לקדם שיתופי פעולה עם  .מטעם אופק  באירופה והם השתתפו בו

בנקים איתם עם ה יפעת תהיה בקשר. ים קואופרטיביים לפעילות במטבע חוץבנק

 . הם נפגשו

 

 רשמה: אתי דעי


